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Na przetargu w Janowie Podlaskim z trzech ogierów na literÄ™ &bdquo;E&rdquo; zostaÅ‚ sprzedany
jeden. Edam za 56 tys. zÅ‚otych. Na Ekologa i Efekta nie znaleÅºli siÄ™ chÄ™tni, ale cena na tego
pierwszego byÅ‚a wysoka, a na 20-letniego Efekta 16 tys. zÅ‚, to teÅ¼ sporo. Niewykluczone, Å¼e
nabywcy na oba ogiery, a zwÅ‚aszcza na Efekta jednak siÄ™ znajdÄ… i po negocjacjach konie te
zmieniÄ… wÅ‚aÅ›cicieli. Co wynika z dzisiejszego przetargu?

Na szczÄ™Å›cie nie zostaÅ‚ zrealizowany najgorszy scenariusz &ndash; Å¼e wszystkie ogiery z
rodziny Emerychy zostaÅ‚yby sprzedane, a tym samym mogÅ‚yby byÄ‡ stracone dla hodowli. Emark
nie trafiÅ‚ na przetarg i choÄ‡ zostaÅ‚ formalnie wybrakowany z hodowli przez paniÄ… inspektor, to
fizycznie nadal jest ogierem i moÅ¼e byÄ‡ wykorzystywany w hodowli w macierzystej stadninie, w
której stacjonuje. Edam trafiÅ‚ do podwarszawskiej stajni specjalizujÄ…cej siÄ™ w ujeÅ¼dÅ¼eniu,
ale nikt nie moÅ¼e zabroniÄ‡ nowym wÅ‚aÅ›cicielom wykastrowaÄ‡ go, wiÄ™c trzeba siÄ™ liczyÄ‡
z tym, Å¼e moÅ¼e juÅ¼ byÄ‡ dla hodowli stracony (choÄ‡ nie musi siÄ™ tak staÄ‡).Cena za 
Edama jest przyzwoita. Potwierdza, Å¼e na konie z rodziny Emerychy moÅ¼e byÄ‡ popyt.
Potwierdza, Å¼e konie po ogierze All That Jazz xxoo mogÄ… siÄ™ podobaÄ‡ i znajdowaÄ‡
nabywców ze Å›wiata sportu. Istotne, Å¼e nie zostaÅ‚ sprzedany za grosze, na zasadzie, aby siÄ™
pozbyÄ‡ konia i coÅ› zarobiÄ‡. ChoÄ‡ sytuacja finansowa stadniny jest fatalna, to jednak p.o.
prezesa pokazaÅ‚, iÅ¼ wie, Å¼e konie trzeba sprzedawaÄ‡, ale za ceny rynkowe. I to mu trzeba
policzyÄ‡ na plus. A janowskiej stadninie naleÅ¼aÅ‚oby Å¼yczyÄ‡, aby nie nauÅ¼ywaÅ‚y ogierów
z rodziny Emerychy, zwÅ‚aszcza, aby nie kryÅ‚y klaczy z tej rodziny tymi ogierami. Aby janowskie
angloaraby nadawaÅ‚y siÄ™ do WKKW, stadninie przydaÅ‚by siÄ™ dobry folblut i nowy (obcy
rodowodowo) ogier angloarabski klasy Kwarteta. SkÄ…d je wziÄ…Ä‡ &ndash; to juÅ¼ inna bajka.
JeÅ›li minister Jan K. Ardanowski oraz jego podwÅ‚adny, dyrektor generalny KOWR, Piotr Serafin,
faktycznie martwiÄ… siÄ™, co robiÄ‡, aby podnieÅ›Ä‡ poziom paÅ„stwowej hodowli koni póÅ‚krwi,
to rozwiÄ…zanie choÄ‡by tego jednego problemu (dwa dobre ogiery czoÅ‚owe do Janowa),
bÄ™dzie sygnaÅ‚em, Å¼e problem sÄ… w stanie rozwiÄ…zaÄ‡.Marek Szewczyk  
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